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Interpelacja w sprawie równego dostępu dzieci i młodzieży klubów karate do zajęć 
w budynku Tomaszowskiej Akademii Sztuk Walki przy OSiR w Tomaszowie 
Lubelskim.

Szanowny Panie Burmistrzu.

Na obiekcie OSiR, w ramach modernizacji stadionu i hali sportowej 
tomaszowscy karatecy otrzymali obiekt przystosowany dla tego typu sportu. Koszt 
opiewał na około 4,5 min zł. ( środki z Ministerstwa Sportu oraz środki unijne).

W mieście funkcjonują 3 kluby karate, lecz tylko jeden korzysta z tego 
obiektu, pozostałe funkcjonują w obiektach należących do miasta -jeden w Szkole 
Podstawowej Nr.l, drugi w Przedszkolu Nrl, w godzinach popołudniowych i 
wieczornych. Korzystanie z użyczonych obiektów bywa utrudnione ze względu na 
różnego rodzaju uroczystości organizowane w tych placówkach (wtedy zajęcia karate 
muszą być odwoływane lub przenoszone na inny termin również dogodny dla szkoły 
lub przedszkola).W przedszkolu dzieci mają bardzo małe pomieszczenie na 
przebranie się, rodzice zaś czekając na swoje dzieci mając do dyspozycji wąski 
korytarz.-

We wrześniu 2024 w czasie godzin lekcyjnych czyli w godzinach porannych 
dzieci ze szkół podstawowych i przedszkoli przychodziły na zajęcia karate do 
budynku sztuk walki. Co przekłada się później na frekwencje - zapisy nowych 
członków do klubu. Takich zajęć inne kluby nie mogły organizować w ciągu dnia 
ponieważ odbywają się lekcje.
- w szkole nie ma luster co przy karate jest niezbędne
- ciągłe składanie i rozkładanie mat sprawiło, że maty się bardzo zniszczyły, nowe 
kosztują od kilkunastu tysięcy w wzwyż za komplet.

Należy też zauważyć, że członkowie wszystkich klubów karate mają 
osiągnięcia sportowe -  posiadają rożne medale i puchary. Dlatego też niezrozumiałym 
jest,że tylko niektórzy mogą korzystać z tego obiektu.

W związku z powyższym proszę o informację:
• Dlaczego z obiektu korzystają tylko karatecy jednego z 3 klubów działających na 
terenie miasta ?
• Kiedy zostanie rozwiązana powyższa sprawa, na którą czekają zlekceważeni przez
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władze miasta dzieci wraz z rodzica mi oraz dorośli ( seniorzy)?
3. Dlaczego łamane jest prawo równego dostępu dzieci,ich rodziców oraz dorosłych 
do obiektu publicznego?
4. Czy prawdą jest że w omawianym obiekcie prowadzone są zajęcia fitness?

Kudlicka

Z poważaniem 
Barbara
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